
 

RAPORT DE ACTIVITATE 

al consilierului local Florin Ilioni,  în perioada  noiembrie – decembrie 2020,  

în cadrul Consiliului Local al  Municipiului Arad 

 

 

 

 În conformitate cu prevederile art. 225 alin (2) din Ordonanţa de Urgenţă 

a Guvernului nr. 57/2019, privind Codul Administrativ, cu modificările şi 

completările ulterioare,  consilierul local este obligat să prezinte un raport anual 

de activitate, care este făcut public prin grija secretarului general al unităţii 

administrativ- teritoriale. 

Ca urmare a acestui fapt,  redactez prezentul raport de activitate pentru 

anul 2020. 

După ceremonia de constituire a Consiliului Local al Municipiului Arad, 

din data de 24 octombrie 2020, pe parcursul acestui an au avut loc un număr de 

9  ( nouă) şedinţe ordinare şi extraordinare ale Consiliului Local. 

La şedinţa extraordinară  1 şi extraordinară 2,  din data de 02.11.2020,  nu 

am participat deoarece am fost în izolare la domiciliu, datorită infecţiei cu 

virusul Sars - Cov 2. În schimb,  am participat la toate celelalte şedinţe care au 

avut loc. 



În cadrul primei şedinţe am fost repartizat în Comisia 5 a CLM Arad, 

Comisia pentru educaţie, cultură, culte, copii, tineret, sport şi turism. În urma 

votului în această comisie am fost ales preşedintele comisiei respective. 

În cadrul acestei comisii, am participat la toate şedinţele şi am avut mai 

multe dezbateri pentru proiectele de hotărâre ce urmau a fi votate în şedinţele  de 

Consiliu Local. Alături de colegii din cadrul comisiei 5,  am discutat transparent 

pe mai multe proiecte sensibile,  dintre care aş aminti: Filarmonica de Stat Arad, 

proiectul prin care s-a solicitat transferul unui teren în suprafaţă de 8 ha din 

cadrul muncipalităţii către CJ Arad.  

La dezbaterea din comisie pe subiectul Filarmonicii i-am invitat la discuţii 

atât pe managerul acestei instituţii cât şi pe liderul de sindicat, pentru a vedea 

care sunt de fapt problemele din cadrul acestei instituţii de cultură a oraşului. 

În cadrul şedinţelor de Consiliu, am votat proiecte propuse,  care sunt 

importante pentru  dezvoltarea oraşului nostru. 

Amintesc aici proiecte cum ar fi: 

- Aprobarea documentaţiei de urbanism Plan Urbanistic Zonal şi 

Regulamentul Local de Urbanism aferent „Zonă pentru Comerţ: 

Construire magazin materiale de construcţii cu amenajări aferente, 

signalistică şi mijloace publicitare, împrejmuire, amenajare accese şi 

amenajare racord cu strada Şiriei” Amplasament: intravilanul şi 

extravilanul municipiului Arad; 

- Majorarea burselor de performanţă şi de merit acordate în învăţământul  

preuniversitar din muncipiul Arad. 

- Aprobarea constituirii unui parteneriat între Compania Naţională de 

Administrare a Infrastructurii  Rutiere S.A., Muncipiul Oradea, 

Municipiul Arad, Judeţul Arad  şi judeţul Bihor, în vederea 

implementării proiectului de infrastructură „Drum expres Oradea – 

Arad”. 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării cu titlul de subvenţie 

pentru acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată 

populaţiei  către S.C. CET Hidrocarburi S.A. 

- Alegerea viceprimarului mun. Arad. 

- Proiect de hotărâre privind modificarea repartizării excedentului 

bugetar al municipiului Arad. 

 


